

# ការពិត

---

ការព្យាបាលមេរោគ  
HIV (វីរុសបង្កឱ្យកើត  
ជំងឺអេដស៍) ពេលអ្នក  
មិនមាន MEDICARE

---

# តើ MEDICARE គឺជាអ្វី?

Medicare គឺជាប្រព័ន្ធសុខភាពសាធារណៈរបស់ប្រទេសអូស្ត្រាលី។ វាផ្តល់សេវាកម្មសុខាភិបាលភាគច្រើន រួមទាំងសេវាកម្មព្យាបាលមេរោគ HIV និងថ្នាំព្យាបាលដោយឥតគិតថ្លៃ ឬក្នុងតម្លៃទាប។

# តើអ្នកណាអាចទទួលបាន MEDICARE?

ពលរដ្ឋអូស្ត្រាលី អ្នកស្នាក់នៅអូស្ត្រាលីអចិន្ត្រៃយ៍ (ឬអ្នកដែលបានដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ក្នុងករណីខ្លះ) ពលរដ្ឋនៃសេដ្ឋកិច្ចដែលរស់នៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី និងប្រជាជនមកពីប្រទេសដែលមាន Reciprocal Healthcare Agreement (កិច្ចព្រមព្រៀងថែទាំសុខភាពទៅវិញទៅមក) អាចទទួលបាន Medicare។

ភ្ញៀវទេសចរណ៍បរទេស (ធ្វើការ សិក្សា ឬវិស្សមកាលនៅប្រទេសអូស្ត្រាលី) ជាធម្មតាមិនអាចទទួលបាន Medicare ទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចទទួលបាន Medicare មានវិធីផ្សេងទៀតដើម្បីទទួលបានការព្យាបាល និងការថែទាំមេរោគ HIV។

# តើ RECIPROCAL HEALTHCARE គឺជាអ្វី?

Reciprocal Healthcare Agreement គ្របដណ្តប់លើការចំណាយលើការថែទាំសុខភាពសំខាន់ៗ សម្រាប់ប្រជាពលរដ្ឋមកពីបណ្តាប្រទេសមួយចំនួន។ ប្រសិនបើអ្នកមកពីប្រទេសដែលមាន Reciprocal Healthcare Agreement, Medicare នឹងគ្របដណ្តប់លើការព្យាបាល និងការថែទាំមេរោគ HIV របស់អ្នក។ វាមិនគ្របដណ្តប់លើអ្នកកាន់ទិដ្ឋាការគ្រប់ប្រភេទនោះទេ។ សម្រាប់ព័ត៌មានអំពី Reciprocal Healthcare Agreement សូមចូលទៅកាន់ *ព័ត៌មានបន្ថែម* កូដ QR នៅចុងបញ្ចប់។

# តើខ្ញុំអាចចូលប្រើប្រាស់សេវាកម្មព្យាបាលមេរោគ HIV និងសេវាកម្មនានាបានដោយរបៀបណា ប្រសិនបើខ្ញុំមិនមានសិទ្ធិទទួលបាន MEDICARE?

អ្នកនឹងត្រូវទៅជួបវេជ្ជបណ្ឌិតព្យាបាលមេរោគ HIV របស់អ្នកឱ្យបានទៀងទាត់ ដើម្បីតាមដានសុខភាពរបស់អ្នក និងចេញវេជ្ជបញ្ជាឱសថ។ ដោយគ្មាន Medicare ការព្យាបាលមេរោគ HIV មានតម្លៃថ្លៃណាស់ ហើយមនុស្សភាគច្រើនមិនអាចមានលទ្ធភាពបង់ថ្លៃពេញបានទេ។ ការធ្វើតេស្តឈាមមួយចំនួនដែលអ្នកត្រូវការ ក៏ថ្លៃណាស់ដែរ។

មានវិធីផ្សេងទៀតដែលអ្នកអាចព្យាយាមចូលព្យាបាល និងថែទាំដោយមានតម្លៃថោកជាង។

## Federation Funding Agreement

Federation Funding Agreement (កិច្ចព្រមព្រៀងផ្តល់មូលនិធិសហព័ន្ធ - FFA) ផ្តល់នូវលទ្ធភាពទទួលបានការព្យាបាលមេរោគ HIV ដោយឥតគិតថ្លៃ ឬមានតម្លៃសមរម្យសម្រាប់អ្នកមានមេរោគ HIV ដែល មិនមាន Medicare។ ការព្យាបាលមេរោគ HIV អាចរកបានដោយឥតគិតថ្លៃ ឬក្នុងតម្លៃទាប តាមរយៈឱសថស្ថានមន្ទីរពេទ្យដែលផ្តល់មូលនិធិដោយរដ្ឋាភិបាល ឬទីតាំងផ្សេងទៀត។ សូមមើលខាងក្រោមសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬនិយាយទៅកាន់ Peer Navigator (អ្នកលើកទឹកចិត្តអ្នកដទៃដែលស្ថិតក្នុងស្ថានភាពស្រដៀងគ្នា)។

## មជ្ឈមណ្ឌលសុខភាពផ្លូវភេទ

នៅពេលកំពុងសរសេរអត្ថបទនេះ មជ្ឈមណ្ឌលសុខភាពផ្លូវភេទផ្តល់ការថែទាំ និងព្យាបាលដោយមិនគិតថ្លៃដល់អ្នកជំងឺមួយចំនួនដែលមិនមាន Medicare ដែលកំពុងរស់នៅក្នុងរដ្ឋវិចិត្រសៀម។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នកជំងឺទាំងនេះប្រហែលជាមិនអាចប្រើប្រាស់ឱសថបានពេញលេញនោះទេ។

## ឱសថព្យាបាលរោគ HIV នាំចូលពីប្រទេសកំណើតរបស់អ្នក (គម្រោងនាំចូល ថ្នាំព្យាបាលផ្ទាល់ខ្លួន)

អ្នកអាចឱ្យគេធ្វើឱសថព្យាបាលរោគ HIV របស់អ្នក ពីប្រទេសកំណើតរបស់អ្នក ក្រោមគម្រោងនាំចូលថ្នាំព្យាបាលផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អូស្ត្រាលី។ អ្នកចាំបាច់ត្រូវឱ្យគេ ធ្វើឱសថពីប្រទេសកំណើតរបស់អ្នក ដែលអាចធ្វើបានដោយឱសថការី សមាជិក គ្រួសារ ឬមិត្តភក្តិរបស់អ្នក។ អ្នកអាចនាំចូលឱសថផ្គត់ផ្គង់រយៈពេលបីខែ ក្នុងមួយ លើកៗតែប៉ុណ្ណោះ។ នេះអាចមានតម្លៃថោកជាងការទិញឱសថជាប្រភេទទូទៅ តាមអនឡាញ។ អ្នកនឹងត្រូវទៅជួបវេជ្ជបណ្ឌិតព្យាបាលមេរោគ HIV អូស្ត្រាលីម្នាក់ ដើម្បីពិនិត្យសុខភាពរបស់អ្នក។ អ្នកនឹងត្រូវបង់ថ្លៃចំណាយសម្រាប់សេវាកម្មនេះ។

### នាំចូលឱសថជាប្រភេទទូទៅ

ថ្នាំព្យាបាលមេរោគ HIV ជាប្រភេទទូទៅ អាចទិញបានពីឱសថស្ថានតាមអនឡាញ។ វាមានតម្លៃថោកជាងថ្នាំព្យាបាលដែលមានឈ្មោះម៉ាក ពីឱសថស្ថាន អូស្ត្រាលី។ អ្នកអាចនាំចូលបានដោយប្រើគម្រោងនាំចូលថ្នាំព្យាបាលផ្ទាល់ខ្លួន ដែលបានរៀបរាប់ខាងលើ។ អ្នកត្រូវការវេជ្ជបញ្ជាពីវេជ្ជបណ្ឌិតព្យាបាលមេរោគ HIV អូស្ត្រាលីម្នាក់។ អ្នកអាចទិញឱសថផ្គត់ផ្គង់រយៈពេលបីខែ ក្នុងមួយលើកៗ តែប៉ុណ្ណោះ។ មិនមែនឱសថទាំងអស់អាចរកបានជាប្រភេទទូទៅនោះទេ។ អ្នក នឹងត្រូវការទៅជួបវេជ្ជបណ្ឌិតព្យាបាលមេរោគ HIV អូស្ត្រាលីម្នាក់ ដើម្បីតាមដាន សុខភាពរបស់អ្នក។ អ្នកនឹងត្រូវបង់ថ្លៃចំណាយសម្រាប់សេវាកម្មនេះ។

ការទិញឱសថពីគេហទំព័រដែលអាចទុកចិត្តបាន មានសារៈសំខាន់ណាស់។ អង្គការសុខភាពពិភពលោក (WHO) អនុម័តឱសថព្យាបាលរោគ HIV ដែល មានសុវត្ថិភាព និងអាចទុកចិត្តបាន។ នៅពេលអ្នកទិញឱសថជាប្រភេទទូទៅ ដែលអនុម័តដោយអង្គការសុខភាពពិភពលោក អ្នកអាចរំពឹងថានឹងទទួលបានការ ព្យាបាលប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាពខ្ពស់។

សម្រាប់តំណភ្ជាប់ទៅកាន់គេហទំព័រអនឡាញដែលអាចទុកចិត្តបាន សូមចូល ទៅកាន់ *ព័ត៌មានបន្ថែម* កូដ QR នៅចុងបញ្ចប់។

## ការចូលរួមក្នុងការសាកល្បងព្យាបាលដែលផ្គត់ផ្គង់ការព្យាបាលមេរោគ HIV

ពេលខ្លះអ្នកកំពុងរស់នៅមានផ្ទុកមេរោគ HIV ដែលមិនអាចទទួលបាន Medicare អាចទទួលបានការព្យាបាល និងការថែទាំដោយចូលរួមក្នុងការសាកល្បងព្យាបាលផ្សេងៗ។

## ការធានារ៉ាប់រងសុខភាពក្រៅប្រទេស

ប្រសិនបើអ្នកជាភ្ញៀវទេសចរណ៍ដែលមានការធានារ៉ាប់រងសុខភាព ដូចជានិស្សិតអន្តរជាតិដែលត្រូវការការធានារ៉ាប់រងសុខភាពជាចាំបាច់ ដើម្បីសិក្សានៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី នេះអាចគ្របដណ្តប់សេវាកម្ម និងការព្យាបាលមេរោគ HIV។ មិនមែនអ្នកផ្តល់សេវាកម្មទាំងអស់គ្របដណ្តប់មេរោគ HIV ទេ ដូច្នេះអ្នកត្រូវតែពិនិត្យមើល។

## កន្លែងស្វែងរកគ្លីនិកព្យាបាលមេរោគ HIV

អ្នកអាចទទួលបានការព្យាបាលមេរោគ HIV នៅគ្លីនិកដែលមានទីតាំងតាមមន្ទីរពេទ្យ Melbourne Sexual Health និងវេជ្ជបណ្ឌិតព្យាបាលមេរោគទូទៅ (GPs) ដែលមានការបណ្តុះបណ្តាលឯកទេសផ្នែកមេរោគ HIV ហៅថាវេជ្ជបណ្ឌិតចេញវេជ្ជបញ្ជាមេរោគ HIV S100។ ដើម្បីស្វែងរកវេជ្ជបណ្ឌិតចេញវេជ្ជបញ្ជាព្យាបាលមេរោគ HIV S100 នៅក្នុងតំបន់របស់អ្នក សូមចូលទៅកាន់ព័ត៌មានបន្ថែម កូដ QR នៅចុងបញ្ចប់។

# សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម

